
Girona contacta amb Salt i Sarri� de Ter per convocar la

Taula de Mobilitat

Els aparcaments dissuasius als afores, la girocleta i les l�nies de bus seran

els temes a tractar

GIRONA | T.CARRERAS

La Taula de Mobilitat comen�a a desper tar-se. Despr�s d'estar pr�cticament quatre anys sense fer-se cap

reuni�, el regidor de Seguretat, Via P�blica i Mobilitat de l'Ajuntament de Girona, Joan Alcal� (CiU), vol convocar

una primera reuni� aquest mateix octubre i preveu la par ticipaci� de prop de vint entitats i de representants de

les poblacions de l'�rea urbana de Girona.

La primera reuni� servir� per establir un calendari i comen�ar a programar els temes a tractar. Entre els temes

que hi ha sobre la taula, es preveu tractar la possibilitat d'ubicar aparcaments dissuasius als afores de la capital,

l'ampliaci� de la xarxa municipal de bicicletes de lloguer coneguda com a Girocleta, els itineraris i freq��ncies de

les l�nies de bus o la possibilitat de crear un carril bici a la Gran Via de Jaume I.

La par ticipaci�

De moment, ja ha contactat amb els dos alcaldes del municipis m�s propers, Jaume Torramad� (Salt) i Roger

Torrent (Sarri� de Ter). Tamb� amb els regidors de l'�rea competent. Els dos municipis haurien mostrat inter�s en

aquesta Taula.

Entre les entitats i associacions   que el regidor voldria que hi assistissin hi ha totes els vinculades a l'�rea, com

el RACC, Mou-te en Bici, Dimonis de Santa Eug�nia (club de motoristes), i les associacions de ve�ns, a m�s de la

federaci� que els aglutina. Algunes ja formaven par t de la imm�bil anterior Taula de Mobilitat, per� altres hi

entraran ara. Joan Alcal� f ins i tot ha apuntat que si hi ha ciutadans interessats a par ticipar-hi, tamb� podran

assistir a les trobades.

La posada en funcionament d'aquesta Taula havia estat una ?rei?vindicaci� d'algunes entitats i ciutadans que

veien com passava el temps i l'anterior equip de govern anava prenent decisions que afectaven la mobilitat

sense que exist�s debat previ entre la ciutadania i sense tenir en compte la ciutat en conjunt.

Els dos grups que en l'anterior mandat van estar a l'oposici�, CiU i Par tit Popular, van demanar rei?teradament

que es convoqu�s aquesta Taula, per� el tripar tit la va deixar arraconada. En formar-se el nou govern, el PP va

presentar una moci� demanant que en dos mesos es convoqu�s aquesta Taula amb l'objectiu de redactar un Pla

de mobilitat. Aquest cop, els populars van aconseguir l'aprovaci� de la proposta per unanimitat.
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